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7 czerwca 2011
Wywiad  ze  szwajcarskim  bankierem  przeprowadzony  w  Moskwie
30.05.2011 r., który gorąco polecamy wszystkim czytelnikom.

– Czy możesz powiedzieć coś o twojej pracy w szwajcarskim
systemie bankowym?

– Przez wiele lat pracowałem w szwajcarskich bankach. Zostałem
mianowany jako jeden z wysokich rangą dyrektorów jednego z
największych banków szwajcarskich. W pracy byłem zaangażowany
w  płatnościach,  w  bezpośrednich  wypłatach  w  gotówce
człowiekowi, który zabił prezydenta obcego państwa. Byłem na
spotkaniu, na którym podjęto decyzję wypłaty gotówki mordercy.
To dało mi straszny ból głowy i niepokoiło moje sumienie. To
nie był jedyny przypadek, który był naprawdę zły, ale był
najgorszy.

Było to polecenie wypłaty na zlecenie zagranicznych tajnych
służb, napisane ręcznie, wydanie polecenia wypłaty określonej
kwoty  na  rzecz  osoby,  która  zabiła  najwyższego  przywódcę
obcego państwa. I to nie był jedyny przypadek. Otrzymaliśmy
kilka takich odręcznych listów od obcych tajnych służb, z
poleceniem wypłaty gotówki z tajnych kont, na finansowanie
rewolucji czy zabijanie ludzi. Mogę potwierdzić to, co John
Perkins napisał w swojej książce „Confessions of an Economic
Hit  Man”  („Wyznania  ekonomicznego  snajpera”).  Tam  naprawdę
istnieje tylko system i szwajcarskie banki są zaangażowane w
takie przypadki.

– Książka Perkinsa została również przetłumaczona na rosyjski
i jest dostępna na rynku. Czy możesz powiedzieć który to bank
i kto za to odpowiadał?

– Był to jeden z 3 najważniejszych szwajcarskich banków w owym
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czasie, i był to prezydent kraju z trzeciego świata. Ale nie
mogę podać zbyt wiele szczegółów, gdyż będą mogli mnie łatwo
znaleźć, jeśli podam nazwisko prezydenta i nazwę banku. Będę
ryzykował życiem.

– Nie możesz również nazwać żadnej osoby z tego banku?

– Nie, nie mogę, ale mogę zapewnić, że to miało miejsce. W
pokoju podczas spotkania było kilka osób. Człowiek kierujący
fizyczną wypłatą gotówki przyszedł do nas i zapytał, czy może
wypłacić tak dużą kwotę w gotówce danej osobie, i jeden z
dyrektorów  wyjaśnił  sprawę,  a  wszyscy  pozostali  wyrazili
zgodę, że może to zrobić.

– Czy były to częste przypadki? Czy był to rodzaj lewej kasy?

– Tak. Był to specjalny fundusz w specjalnym miejscu w banku,
dokąd  przychodziły  wszystkie  zakodowane  listy  z  zagranicy.
Najważniejsze  listy  były  napisane  ręcznie.  Musieliśmy  je
rozszyfrowywać i w nich było polecenie wypłaty określonej sumy
w  gotówce,  z  kont  przeznaczonych  na  egzekucję  osób,
finansowanie rewolucji, strajków, wszelkiego rodzaju partii.
Wiem, że pewne osoby z grupy Bilderberga brały udział w takich
poleceniach. Myślę, że to one dawały rozkaz egzekucji.

– Czy możesz podać rok albo dekadę kiedy to miało miejsce?

– Wolałbym nie podawać dokładnie roku, ale były to lata 1980.

– Czy ta praca sprawiała ci problemy?

– Tak, miałem bardzo duży problem. Nie mogłem spać przez wiele
dni, i po jakimś czasie odszedłem z banku. Gdybym dał ci zbyt
wiele  szczegółów,  znaleźliby  mnie.  Kilka  tajnych  służb  z
zagranicy,  przewaznie  anglo-języcznych,  wydawały  rozkazy
finansowania nielegalnych działań, nawet zabicia osób, przez
szwajcarskie banki. Musieliśmy wypłacać zgodnie z instrukcjami
obcych mocarstw za zabijanie osób, które nie stosowały się do
poleceń Bilderbergów czy IMF, czy np Banku Światowego.



–  To  o  czym  mówisz  jest  wstrząsającą  rewelacją.  Dlaczego
czujesz potrzebę mówienia o tym teraz?

– Ponieważ Bilderbergowie spotykają się w Szwajcarii. Ponieważ
sytuacja  na  świecie  staje  się  coraz  gorsza.  I  ponieważ
największe szwajcarskie banki biorą udział w tych nielegalnych
działaniach. Większości tych operacji nie ma w zestawieniach
bankowych.  Jest  to  wielokrotność  tego,  co  jest  faktycznie
deklarowane. Nie podlega ani audytowi, ani podatkom. Liczby te
mają wiele zer. To ogromne sumy.

– Są to miliardy?

–  Dużo  więcej,  biliony,  bez  audytów,  nielegalne  i  poza
systemem  podatkowym.  Mówiąc  ogólnie,  jest  to  grabienie
wszystkich.  Oznacza  to,  że  większość  zwykłych  ludzi  płaci
podatki i przestrzega prawa. Ale to co się dzieje tutaj, jest
całkowicie sprzeczne ze szwajcarskimi wartościami, takimi jak
neutralność,  uczciwość  i  dobra  wiara.  Na  spotkaniach,  w
których  uczestniczyłem,  dyskusje  były  całkowicie  w
sprzeczności  z  naszymi  zasadami  demokratycznymi.  Musisz
wiedzieć, że większość dyrektorów banków szwajcarskich już nie
jest osobami lokalnymi, ale z zagranicy, przeważnie Anglosasi,
albo Amerykanie, albo Brytyjczycy, oni nie respektują naszej
neutralności,  nie  szanują  naszych  wartości,  są  przeciwni
naszej  bezpośredniej  demokracji,  tylko  wykorzystują
szwajcarskie  banki  jako  nielegalne  metody.

Używają  oni  ogromnych  pieniędzy  stworzonych  z  niczego  i
niszczą nasze społeczeństwo i niszczą ludzi na całym świecie,
tylko ze względu na chciwość. Chcą zdobyć władzę i zniszczyć
całe  kraje,  takie  jak  Grecja,  Hiszpania,  Portugalia  czy
Irlandia, i Szwajcaria będzie jedną z ostatnich w kolejce. A
oni wykorzystują Chiny jako pracujących niewolników. I ktoś
taki jak Josef Ackermann, który jest obywatelem Szwajcarii i
najważniejszym człowiekiem w niemieckim banku, i używa swojej
pozycji dla chciwości i nie szanuje zwykłych ludzi. Ma sporo
spraw sądowych w Niemczech i teraz w Stanach Zjednoczonych.



Jest Bilderbergiem i nie troszczy się o Szwajcarię, ani o
żaden inny kraj.

– Czy mówisz, że niektóre z osób, o których wspomniałeś, będą
uczestniczyły w nadchodzącym spotkaniu Bilderbergów w czerwcu
w St Moritz?

– Tak.

– Więc to oni są obecnie na pozycji władzy?

– Tak. Mają do dyspozycji ogromne pieniądze i wykorzystują je
do niszczenia całych krajów. Niszczą nasz przemysł i budują go
w Chinach. Z drugiej strony, otworzyli bramy do Europy dla
wszystkich chińskich produktów. Europejscy robotnicy zarabiają
coraz mniej. Prawdziwym celem jest zniszczenie Europy.

– Czy według ciebie spotkanie Bilderbergów w St Moritz ma
wartość symboliczną? Ponieważ w 2009 roku byli w Grecji, w
2010 w Hiszpanii, i zobacz co się stało w tych krajach. Czy to
znaczy, że Szwajcaria może spodziewać się czegoś złego?

–  Tak.  Dla  nich  Szwajcaria  jest  jednym  z  najważniejszych
krajów, gdyż tam jest tak dużo kapitału. Spotykają się tam,
ponieważ  poza  innymi  rzeczami,  chcą  zniszczyć  wszystkie
wartości, na których opiera się Szwajcaria. Dla nich stanowi
przeszkodę,  że  nie  jest  w  UE  i  nie  ma  euro,  nie  jest
całkowicie kontrolowana przez Brukselę itd. Odnośnie wartości,
nie mam na myśli dużych szwajcarskich banków, ponieważ one już
nie są szwajcarskie, większością z nich kierują Amerykanie. Ja
mówię  o  prawdziwym  szwajcarskim  duchu,  który  miłują  i
podtrzymują  zwykli  ludzie.

Pewnie,  ono  ma  wartość  symboliczną,  jak  powiedziałeś,  w
przypadku Grecji i Hiszpanii. Ich celem jest to, by tworzyli
rodzaj ekskluzywnego klubu elitarnego, mającego całą władzę, a
wszyscy inni mają być biedni i zrujnowani.

– Czy według ciebie celem Bilderbergów jest stworzenie rodzaju



dyktatury  globalnej,  kontrolowanej  przez  wielki  korporacje
światowe, gdyby już nie istniały suwerenne państwa?

– Tak, i Szwajcaria jest jedynym miejscem, jakie zostało z
bezpośrednią  demokracją,  i  stanowi  dla  nich  przeszkodę.
Wykorzystują szantaż „zbyt duży by upadł” jak w przypadku UBS,
by zadłużyć nasz kraj, tak jak zrobili z wieloma innymi. W
końcu może w Szwajcarii chcą zrobić to samo, co zrobili w
Islandii, zbankrutować wszystkie banki i kraj.

– I wprowadzić ją do UE?

– Oczywiście. UE jest pod żelaznym uściskiem Bilderbergów.

– Co według ciebie mogłoby powstrzymać ich plan?

– Cóż, i to jest właśnie powodem tego, że z tobą rozmawiam. To
jest prawda. Prawda to jedyna droga. Wpuśćmy światło na tę
sytuację, ujawnijmy ich. Oni nie lubią reflektorów. Musimy
stworzyć transparencję w przemyśle bankowym i na wszystkich
szczeblach społeczeństwa.

– Czyli mówisz, że jest dobra strona szwajcarskiego przemysłu
bankowego, i jest kilka dużych banków, które sprzeniewierzają
się systemowi bankowemu dla nielegalnej działalności.

– Tak. Duże banki szkolą swoich pracowników w wartościach
anglosaskich.  Szkolą  ich  w  chciwości  i  bezwzględności.
Chciwość niszczy Szwajcarię i wszystkich innych. Jako kraj
mamy większość najuczciwiej działających banków na świecie,
jeśli spojrzysz na małe i średniej wielkości banki. To duże
działają  globalnie  i  stanowią  problem.  One  już  nie  są
szwajcarskie  i  nie  uważają  się  za  takie.

– Czy uważasz, że dobrą rzeczą jest to, że ludzie ujawniają
Bilderbergów i pokazują kim naprawdę są?

– Myślę, że sprawa Straussa-Kahna to dla nas dobra okazja,
gdyż pokazuje, że ci ludzie są skorumpowani, chorzy na umyśle,
tak chorzy, że pełno w nich zboczeń, które trzymają w ukryciu



na ich polecenie. Niektórzy z nich, tacy jak Strauss-Kahn,
gwałcą  kobiety,  inni  są  sado-maso,  czy  pedofilami,  wielu
wyznawców  szatana.  Kiedy  wchodzisz  do  niektórych  banków,
widzisz symbole satanistyczne, jak np Rotszyld Bank w Zurychu.
Ci ludzie są kontrolowani szantażem z powodu swoich słabości.
Oni  albo  muszą  wykonywać  rozkazy,  albo  zostaną  ujawnieni,
zniszczeni, a nawet zabici. Reputacja Straussa-Kahna została
nie  tylko  zniszczona  przez  media,  on  może  zostać  zabity
również dosłownie.

– Skoro Ackermann jest w komitecie sterującym Bilderbergami,
czy myślisz, że jest tam wielkim decydentem?

–  Tak,  ale  jest  tam  wielu  innych,  jak  Lagarde,  który
prawdopodobnie zostanie następnym szefem MFW, również członek
Bilderbergów,  potem  Sarkozy  i  Obama.  Oni  mają  nowy  plan
ocenzurowania  internetu,  gdyż  internet  jest  jeszcze  wolny.
Chcą go kontrolować i wykorzystują terroryzm czy jakiś inny
powód. Nawet mogą zaplanować coś strasznego, po to by mieć
pretekst.

– Więc tego się obawiasz?

– To nie tylko obawa, ale pewność. Jak powiedziałem, wydają
rozkazy  zabicia,  więc  są  zdolni  do  dokonywania  strasznych
rzeczy. Jeśli uważają, że tracą kontrolę, jak np to powstanie
w Grecji i Hiszpanii i być może Italia następna, to mogą
zrobić następne Gladio. Byłem blisko sieci Gladio. Jak wiesz,
to oni rozpoczęli terroryzm opłacany pieniędzmi Amerykanów,
żeby  kontrolować  system  polityczny  Italii  i  innych  krajów
europejskich. Odnośnie mordu Aldo Moro, zapłaty dokonano w tym
samym systemie, o jakim ci już powiedziałem.

– Czy Ackermann był częścią tego systemu wypłat w szwajcarskim
banku?

–  (Uśmiech)…  ty  jesteś  dziennikarzem.  Przyjrzyj  się  jego
karierze i jak szybko doszedł do szczytu.



– Co według ciebie można zrobić by im przeszkodzić?

– Jest wiele książek, które wyjaśniają tło i łączą punkty, jak
ta Perkinsa, o której wspomniałem. Ci ludzie mają już swoich
snajperów,  którym  płacą  za  zabijanie.  Niektórzy  dostają
pieniądze  przez  szwajcarskie  banki.  Ale  nie  tylko,  mają
zorganizowany  system  na  całym  świecie.  A  ujawnienie  tego
opinii  publicznej,  są  gotowi  zrobić  wszystko  by  zatrzymać
kontrolę. I mówię wszystko.

– Ujawniając moglibyśmy ich zatrzymać?

– Tak, przedstawiając prawdę. Za przeciwników mamy prawdziwych
bezwzględnych zbrodniarzy, również zbrodniarzy wojennych. To
gorsze niż ludobójstwo. Oni są gotowi zabić miliony ludzi, po
to by zostać przy władzy i sprawować kontrolę.

– Czy możesz wyjaśnić, według ciebie, dlaczego zachodnie mass
media  mniej  lub  więcej  zupełnie  przemilczają  sprawę
Bilderbergów?

– Dlatego, że jest porozumienie między nimi i właścicielami
mediów. Nie mówisz o tym. Oni je kupują. Również niektóre
najważniejsze osobistości z mediów zaprasza się na spotkania,
ale mają powiedziane by nie pisały nic o tym co widzą lub
słyszą.

– Czy w strukturach Bilderbergów jest wewnętrzny krąg, który
zna plany, i większość, która wykonuje rozkazy?

– Tak, jest wewnętrzny krąg, wyznawcy satanizmu, i są też
naiwni, czy słabiej poinformowani. Niektórzy nawet myślą, że
robią coś dobrego, zewnętrzny krąg.

– Jak mówią ujawnione dokumenty i ich oświadczenia, Bilderberg
w 1955 roku zdecydował stworzyć EU i euro, więc podjęli ważne
i dalekosiężne decyzje.

– Tak, i wiesz o tym, że Bilderberg założył książę Bernard,
były członek SS i partii nazistowskiej, pracował również dla



IG Farben, filii produkującej cyklon B. Ten drugi gość był
szefem  Occidental  Petroleum,  który  miał  ścisłe  związki  z
komunistami w Związku Sowieckim. Ta dwójka działała na obie
strony,  ale  naprawdę  ci  ludzie  to  faszyści,  którzy  chcą
kontrolować wszystko i wszystkimi, a każdy kto stanie im na
drodze, jest usuwany.

– Czy system wypłat, który wyjaśniałeś, jest poza normalnymi
operacjami, zamknięty (compartmentalized) i tajny?

– W tych szwajcarskich bankach zwykli pracownicy nie wiedzą co
się  dzieje.  Jest  to  jak  własny  tajny  dział  banku.  Jak
powiedziałem, te operacje są poza sprawozdaniem bilansowym,
bez żadnego nadzoru. Niektóre z nich mieszczą się w tym samym
budynku,  inne  poza.  Mają  własnych  strażników  i  specjalny
teren, do którego dostęp mają tylko upoważnione osoby.

– W jaki sposób trzymają te instrukcje poza międzynarodowym
systemem Swift?

– Niektóre były na listach Clearstream i na początku były
prawdziwe. Zawierały fałszywe nazwiska, by wierzono, że cała
lista jest fałszywa. Cóż, oni też popełniają błędy. Pierwsza
lista była prawdziwa i z niej możesz dowiedzieć się wiele
rzeczy. Są ludzie, którzy wykrywają nieprawidłowości i prawdę,
i oni to mówią. Później oczywiście są sprawy sądowe i ci
ludzie zmuszani są do milczenia.

Najlepszym  sposobem  na  powstrzymanie  ich  jest  powiedzenie
prawdy, rzucić na nich światło. Jeśli ich nie zatrzymamy,
skończymy jako niewolnicy.

– Dziękuję ci za tę rozmowę.
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